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Abstract  
In this paper, we present a new proposed error concealment algorithm to 

improve the image quality degraded during its transmission over wireless channel. 
Different error concealment strategies are applied to different locations of blocks in 
order to achieve better visual quality. The proposed algorithm conceal the lost block 
using Framelet Transform (FT), this is achieved by finding the average of framelet 
subbands in neighbors of the lost block. Finally, the results of this algorithm compared 
with the results of MultiWavelet Averaging (MWA) algorithm in terms of signal to 
noise ratio (SNR) and human vision.  

عند ارسال الصور لاسلكيا عن طريق إستعمال  الخطأِ لإخْفاء يدةمقترحة جد خوارزمية
  )التحويل الإطاري(

   الخلاصة
حة جديدة لإخفاء الخَطَأ وتَحسين نوعية الصورةَ أثنـاء  قتر، نُقدم خوارزمية مالبحث ذافي ه
على مواقعِ مختلفة مـن الاجـزاء    طُبِقتْ انواع عديدة من إستراتيجيات إخفاء الخطأ. إرسالِها لاسلكيا

لإعـادة بنـاء اجـزاء     الخوارزمية المقترحـة . المفقودة لغرض الحصول على روئية بصرية أفضلَ
وذلك من خلال إيجاد معـدل  المركبـات    ,)التحويل الإطاري(الصورة المفقودة عن طريق إستعمال 

  . المحيطه حول الأجزاء المفقودة
نسـبة  (بدلالـة  ) التمثيل المتعدد المويجـات ( زمية قورنت بنَتائِج خوارزميةأخيراً، نَتائِج هذه الخوار
  .والرؤية البصرية) الإشارة الى الضوضاء
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